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Az idei évben első alkalommal került megrendezésre a Szegedi Wesley Iskolában egy Szakmai 

kerekasztal-beszélgetés. A találkozó lényege és célja az volt, hogy a meghívott Szegeden működő 

szervezetek megfelelő tájékoztatást kapjanak az Intézmény jelenlegi helyzetéről, valamint letegyük a 

jövőbeni közös együttműködés alapjait. 

A jelenlévők között kiemelkedő vezetők, személyek neveit kell megemlíteni: 

- Tóth Károly önkormányzati képviselő, Szeged Város Közösségéért Közalapítvány 

kuratóriumi elnöke 

- Vágvölgyi Attila, a Csongrád-Csanád Vármegyei Pedagógiai Szakszolgálat Vármegyei 

Szakértői Bizottság általános főigaztóhelyettese 

- Király Sándorné, a Szeged Megyei Jogú Város Önkormányzata Bölcsődéi és Gyermekjóléti 

Központjának Igazgatója 

- Megyesi Mária, a Szeged Megyei Jogú Város Önkormányzata Bölcsődéi és Gyermekjóléti 

Központja Család- és Gyermekjóléti Központ vezetője 

- Harter Árpádné, a Szivárvány Autizmus Közhasznú Egyesület elnöke 

Emellett részt vettek az Intézmény vezetői, pedagógusai, képviselői: 

- Ifj. Iványi Gábor, a Fenntartó képviselője, a MET Dél-Alföldi Régiójának vezetője 

- Tóth Éva, a szegedi Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium megbízott 

igazgatója 

- Erdős-Nagy Judit, a szegedi Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium 

igazgatóhelyettese 

- Altorjay Tamásné, a szegedi Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium 

gyógypedagógusa 

- Kalmár Zsuzsanna, a szegedi Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium 

óvodapedagógusa 

- Novákné Finta Csilla, a szegedi Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium Szülői 

Munkaközösségének elnöke 

A beszélgetést Vajay Zsófia, aki a Magyarországi Evangéliumi Testvérközösség kommunikációs 

vezetője, moderálta. 

A meghívott vendégek Tóth Károly megnyitó beszéde után röviden bemutatták saját szervezeteiket, 

és már itt világossá vált, hogy az integrált nevelés kapcsán számtalan közös ponton vagyunk 

érintettek: 

- bővíteni kellene a szülők megfelelő tájékoztatását;  

- szervezetten segítő támogatást kellene nyújtani a családoknak; 

- szükséges lenne a többségi közösségek érzékenyítése, az elfogadás erősítése 

- be kellene vonni a gyermekjóléti szolgáltatásokat a hatékonyabb integráció érdekében. 

A találkozó során többször is elhangzott, hogy közös, és folyamos együttműködéssel, 

kapcsolattartással tudjuk igazán segíteni és hatékonnyá tenni egymás munkáját a hosszútávú célok 

elérése érdekében. A megfelelő  szakmai munkata rsak/pedagő gusők kő ző s munka ja elő segí tene  
a gyermekek tu neteinek idő beni e szlele se t.  
Tudatős egyu ttmu kő de ssel mine l sze lesebb kő rben tudna nk alkalmazni a Gyermekjő le ti 
Kő zpőnt a ltal nyu jtőtt szőlga ltata sőkat, a Pedagő giai Szakszőlga lat tapasztalatait, a civil 
szervezetek biztősí tőtta lehető se geket, valamint a Szeged Megyei Jőgu  Va rős Ö nkőrma nyzata 
a ltal mu kő dtetett szakmai inte zme nyek gyakőrlata t. 
A kerekasztal-besze lgete s egybehangző  kő vetkeztete se az vőlt, hőgy minden meghí vőtt 
szervezet kiemelkedő en főntősnak tartja az inte zme nyek kő ző tti rendszeres e s elemző  
kapcsőlattarta st.                 

Ennek kiépítése a következő feladatunk! 


